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Wydarzenia organizowane przez Młodzieżową Radę Karwiny na stałe wpisały się już w
kalendarz miejskich wydarzeń. Działalność rady podsumowały krótko władze miasta, które
doceniają zaangażowanie młodych mieszkańców.
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- Obecnie mamy dwunastu aktywnych członków. Są wśród nas zarówno uczniowie szkół podstawowych i
liceów, ale też studenci. Dołączyć może każdy w wieku od 13 do 30 lat - mówi Martin Jastrzembski,
przewodniczący rady cytowany przez facebookowy portal miasta Karwina. - Jesteśmy dumni z organizowanych
przez nas wydarzeń, cieszą się bowiem dużym zainteresowaniem mieszkańców. Wspomnieć mogę na
przykład o przejażdżce na rolkach po mieście, którą organizujemy od lat, czy o corocznej akcji rozdawania
maków z okazji Dnia Pamięci (11 listopada - dop.red.). Działamy także na rzecz środowiska, organizując
zbiórki odpadów. Obecnie przygotowujemy plany na ten rok - dodaje.
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Młodzieżowa Rada Karwiny w poprzednich latach współpracowała też z podobnymi organizacjami z innych krajów,
w tym Polski. Dobrze układają się też jej relacje z miastem - w tym roku będzie współorganizować kilka ważnych
wydarzeń związanych z 755-leciem założenia miasta czy 100-leciem regionalnej biblioteki. - Często uczestniczę w
spotkaniach rady, są bardzo ciekawe i pożyteczne. Członkowie rady pytają o funkcjonowanie miasta, jego



zarządu, o budżet czy różne kwestie. Bardzo doceniam ich pomysły, które chętnie realizujemy. Młode
pokolenie naprawdę chce działać - mówi Andrzej Bizoń, wiceburmistrz Karwiny.
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